



PERSIDANGAN TAHUNAN BAHASA CINA, GEREJA METHODIST MALAYSIA
马来西亚基督教卫理公会华人年议会
CHINESE ANNUAL CONFERENCE, THE METHODIST CHURCH IN MALAYSIA

6TH FLOOR, WISMA METHODIST, LORONG HANG JEBAT, 50150 KUALA LUMPUR, MALAYSIA.
Tel: 603-20702501, 20702797, 20262117 Fax: ~~603-20810020~~
Email: cacmcm@methodist.org.my Website: www.methodist.org.my

Your Ref :

Our Ref :

Date : 13/05/2021

主内教牧同工，堂会会友领袖、执事会和弟兄姐妹，平安：

我国疫情升温，政府日前颁布 MCO 3.0，为配合政府的呼吁：没有群聚，以协助阻断传染链，执行部於昨晚（12/05/2021）的会议达致以下共识---

为着牧者和信徒的好处，各堂会/布道所於 13/05-07/06/2021 以线上方式进行崇拜聚会。线上崇拜可以透过 Zoom/Google Meet，或预录视频，或直播的方式进行。参与预录视频或直播者，不宜超过 20 人。其他需要，请先咨询教区长，再作安排。

祈求上主保守大家，殷勤服侍时，也守护健康和平安。

In view of the escalating covid pandemic in our country, the government has announced the nation-wide enforcement of Movement Control Order 3.0. In response to the government's call: no gatherings to help curb the chain of infection, the Executive Board which met last night (12/05/2021) came to the following consensus---

For the benefit of pastors and believers, churches/preaching points are to conduct online worship services from 13/05-07/06/2021. Online worship can be conducted through Zoom/Google Meet, or pre-recorded video, or live broadcast. Participants in the pre-recorded video or live broadcast should not exceed 20 people. For other needs, please consult the District Superintendent before making arrangement.

Pray that the Lord will protect our health and safety when serving diligently.

黄迪华牧师（博士）
年会会督